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Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 08/02/2024 kl. 18.30 Afbud: Charlotte Linder 

Sted: HRK-kontor  

Punkter:  

Nyt fra formanden 
 
-Indkaldelse og dagsorden til GF-skal sendes ud senest den 27. februar- 
udkast til indkaldelse er vedhæftet/Dorte 
 
Klubbens økonomi 

 

- Saldobalance – 2023 er ved at blive lukket og det ser fint ud. 

- Ledige bokse pr.  1. marts 2024:  5 

- Reservation:  1 
 
Beretning fra udvalg 
 

- Juniorudvalg/Victoria 
Ikke noget nyt 

- Stævneudvalg/Ida  
Marts dressur stævne lørdag søndag – bane sættes op fredag. Overskud fra sidste spring 
stævne er uden cafeen ca. 30.000kr. Vi skal stadig have flere hjælpere hvis vi fortsat skal 
kunne holde stævner på samme måde. 

- Festudvalg/Ida  
Ikke noget nyt 

- Cafeudvalg/Ulla  
Det er svært at få nok hjælpere. 

- Aktivitetsudvalg/Ida   
Ikke noget nyt 

- Sponsorudvalg/Dorte:  
Der bliver søgt om præmier til dressurstævnet i marts måned. 

- Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte 
Dorte drøfter evt. større ansøgninger med Jan Michael 

 
Personale 

 

- Jan Michael er startet. 
 

Rideskolen 

- Info fra rideskole rep. -Mia-Louise 

- Alle heste og ponyer undtagen Erling har part 

- 4 nye heste kommet på prøve 
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- Der er ansat flere ekstra undervisere. 

- Der er udbudt privatundervisning i vinterferien 

- Heste/pony bliver vaccineret i vinterferien 

- Der er planlagt ridelejre til sommer 

- Der er planer om at udvide antallet på holdene 
 

- Rideskolen er under opbygning under Marias ledelse. Bestyrelsen ser på det på et mere generelt og 
overordnet niveau. 

Drift 
 

- Nye forsikringer: Er den nye aftale med Tryg Erhvervsforsikring ikke blevet underskrevet og 
er forsikringen hos Willis ikke blevet opsagt? status/Maria uafklaret da forsikringsagenten 
er syg så vi afventer svar. Sagen overtages af Jan Michael. 

- Jan Michael har haft en uge på job nu. Han har haft snakke med store dele af personalet og 
er ved at danne sig et billede af hvor ting fungerer, og hvor der skal hjælpes til. Generelt 
har han en opfattelse af stort engagement og at de har glædet sig til at få støtte. Der er 
kigget på maskinerne og om noget skal repareres og om leasing aftaler skal opdateres for 
at øge effektiviteten. Fyret/varmebeholder bliver tjekket og der er lavet en plan for at få 
det til at virke ordentligt. 

 
Opfølgning på ATS besøg 

 

- Eneste udestående nu er indfrielse af aftale om minimering af støvgener i forbindelse 
med strøning. Personalet anvender masker, og Klaus er i gang med at indhente tilbud 
på udsugningsanlæg som han/vi selv kan sætte op. ATS har givet frist til 1. marts 
2024/Dorte  

 
                  Opgaver som skal løses 
 

- Der er lavet liste til Jan Michael med de opgaver, som bør prioriteres, som noget af de 
første. Han er i gang med det, og har nogle planer for at tage hul på både store og mindre 
vedligeholdsopgaver. 

 
Vedligehold 
 

- Driftsleder udarbejder overblik over prioriterede behov og omkostninger. Kommunen har 
sendt skema med anmodning herom/Dorte  

 
                 Punkter til drøftelse 

- Booking af det lille ridehus - De opdaterede regler bliver hængt op ved ridehusene. 

- Skal vi prøve at lave noget organiseret løsspringning? /Ida er ved at lave en aftale. 
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- Ønske fra pensionær om at leje cafe til selskab den 31. august 2024 (Mail 20.01.24). Det 
kan de godt. 

- Rengøring: Er det muligt, at støvsugning/rengøring af tribuner og trappeområder kan ske i 
tidsrummet efter kl. 11, når de ældre formiddagsryttere er færdige med at ride? Der er 
sjældent ryttere i ridehuset til hverdag mellem kl. 11 og kl. 14. /Bestyrelsen ønsker ikke at 
gribe ind i personalets planlægning af arbejdsopgaver for at imødekomme dette. Der kan 
ikke tages særlige hensyn til nogle grupper pensionærer frem for andre. Hvis personalets 
arbejdsopgaver er til gene, kan der f.eks. rides i det lille ridehus, udendørs, eller på et 
andet tidspunkt i løbet af dagen.  

 

                  Diverse  
 

- Nyt køkken cafe – Gjørup/Ida status – Ida rykker igen igen   
 


